
Til dei politiske partia i Vaksdal

Uttale til Vaksdal kommune budsjettforslag 2022

Hei

Vaksdal Næringsråd er av den oppfatning at Vaksdal kommune må styrke satsinga innan 
næringsutvikling. Arbeidet med strategisk næringsplan er såleis eit viktig steg i rett retning.

Når planen er ferdig i løpet av våren, er det derfor viktig å setje av midlar i budsjettet for å følgje 
opp planen. Ein plan er viktig i seg sjølv, men å fylgje opp planen kan være endå meir verdifullt 
for kommunen og næringslivet.

Vaksdal Næringsselskap AS er kommunen sitt viktige organ for næringsutvikling, og skal fylgje 
opp strategisk næringsplan.

Vaksdal Næringsråd er av den oppfatning at det bør setjast av meir midlar til Vaksdal 
Næringsselskap for 2022 enn det vart sett av for 2021. For 2021 vart det løyvd kr. 1 250 000.

 

Helsing

Vaksdal Næringsråd
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Med vennleg helsing
Boris Groth
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